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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
Προς τον υπουργό Εργασίας 
 
Θέμα: Οι ξεναγοί απαιτούν άμεση καταμέτρηση των ενσήμων των τριών 
τελευταίων ετών και πλήρη αποκατάσταση των εργασιακών τους δικαιωμάτων 
 
 
Όπως μας ενημερώνει η ΠΟΞΕΝ – Πανελλήνια Ομοσπονδία Ξεναγών, ο κλάδος των 
ξεναγών είναι  ο μοναδικός κλάδος εργαζομένων που δεν καταμετρώνται τα ένσημά 
τους.  
 
Για την ακρίβεια, δεν έχουν καταμετρηθεί τα ένσημα των ετών 2019,2020 και 2021. 
Η αξιοπερίεργη αυτή ολιγωρία έχει ως αποτέλεσμα να μην δύνανται  οι 
εργαζόμενοι να ενημερώσουν την ασφαλιστική τους ικανότητα, να μη λαμβάνουν 
τα επιδόματα που δικαιούνται  ( ανεργίας, μητρότητας, ατυχήματος) και να μην 
μπορούν να συνταξιοδοτηθούν οι ξεναγοί που πληρούν όλες τις προϋποθέσεις. 
 
Η ΠΟΞΕΝ καταγγέλλει ότι ενώ η  Υπουργική Απόφαση  για την μηχανογράφηση των 
ενσήμων τους ,με τη σύμφωνη γνώμη του ΔΣ του ΕΦΚΑ, είναι έτοιμη από το 2020, 
το υπουργείο δεν προχωρά στην υλοποίησή της.  
 
Κρίνουμε ότι τα αιτήματα της ΠΟΞΕΝ είναι δίκαια και ότι πρέπει 
Α. Να γίνει άμεσα η καταμέτρηση των ενσήμων των ετών 2019,2020 και 2021 
Β. Να υπογραφεί άμεσα και να εκδοθεί η Υ.Α. για τη μηχανογράφηση των ενσήμων 
όλων των εργαζομένων στον κλάδο Ξεναγών. 
 
Σύμφωνα με τα προαναφερθέντα,  
 
Ερωτάται ο υπουργός: 
 

 Πού οφείλεται αυτή η σκανδαλώδης καθυστέρηση καταμέτρησης ενσήμων 
των ξεναγών; 
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 Πότε θα υπογράψετε την καθ`όλα έτοιμη υπουργική απόφαση για τη 
μηχανογράφηση των ενσήμων; 

 

 Γιατί κρατάτε σε εργασιακή ομηρία έναν ολόκληρο κλάδο, που μάλιστα έχει 
πληγεί όσο λίγοι άλλοι κλάδοι από την κρίση της πανδημίας; 
 

Η ερωτώσα βουλεύτρια 
 

Μαρία Απατζίδη 
 
 




